

护照和签证更换同意书

本人_____已被告知在对外经济贸易大学学习的留学生需持有普通护照和学生签证。作为一位持外交护照/签证的申请人，我同意以下条件：

1. 更换护照：在收到录取确认后，我将在一个月内更换成普通护照。
2. 申请普通学生签证：在获得普通护照后，我将在开学报到前申请学生签证。

我已阅读并同意遵守上述护照和签证要求，并理解如未按照要求执行将可能被取消录取资格或被取消学籍，特此证明。

签名:

日期:

Consent letter of Change of Passport and Visa

I, _____(capitalized full passport name), acknowledge and understand that in order to study at the University of International Business and Economics, all admitted international students are required to hold an ordinary passport and obtain an ordinary student visa. As an applicant with a diplomatic passport/visa, I agree to the following conditions:

Change of Passport: I will obtain an ordinary passport within a month after receiving admission confirmation.

Application for Ordinary Student Visa: Upon obtaining the ordinary passport, I will apply for an ordinary student visa before school registration begin.

By signing below, I confirm that I have read, understood, and agreed to comply with the passport and visa requirements mentioned above. Failure to fulfill these requirements may result in the revocation of my admission or termination of my student status without recourse.

Signature:

Date